
Dz-07.0021.1.23.2018  

Protokół nr 119/2018 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 18 września 2018 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Posiedzenie prowadził Szczęsny Filipiak – Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 18.00, po stwierdzeniu obecności pięciu członków Zarządu, co wobec składu 

Zarządu wynoszącego 5 osób stanowi kworum uprawniające do podejmowania 

prawomocnych decyzji, przewodniczący otworzył posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu w dniu 4 września 2018 r. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań zgodnie 

z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

3. Opiniowanie projektów uchwał zgłoszonych do porządku obrad sesji zwołanej na 

26 września 2018 r. 

4. Przygotowanie projektów uchwał na sesję zwołaną na 26 września 2018 r. 

5. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

6. Omówienie stanu przygotowań do Święta Dzielnicy. 

7. Oświadczenia, komunikaty. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu ze 118. posiedzenia 

Zarządu odbytego w dniu 4 września 2018 r. nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad. 2. 

Zarząd podjął uchwałę w sprawie delegowania członków Rady do wykonywania zadań 

zgodnie z § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy (Uchwała nr 127/2018). Uchwała została podjęta 

jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 3. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał, zgłoszonymi do porządku obrad sesji zwołanej na 

20 czerwca 2018 r., po czym przystąpił do ich opiniowania. 

Projekt uchwały sprawie opinii dla koncepcji wyznaczenia miejsc postojowych w rejonie 

Szkoły Podstawowej nr 32 w Krakowie, przygotowany przez Komisję Infrastruktury 

i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 444) przedstawił Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną 

opinię do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o podjęcie działań zmierzających do utworzenia na 

wałach rzeki Rudawy zorganizowanych ciągów pieszo-rowerowych, przygotowany przez 

Komisję Infrastruktury i Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych (druk nr 445) przedstawił 

Szczęsny Filipiak. 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie pozytywną 

opinię do projektu uchwały. Została ona uchwalona jednomyślnie – 5 głosami za. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zaproponował przygotowanie przez Zarząd sześciu 

projektów uchwał, które zostaną wprowadzone do porządku obrad sesji, zwołanej na 

26 września 2018 r. 

Projekt uchwały w sprawie korekty Uchwały nr XXXV/317/2017 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 29.08.2017 r. w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i do 

Rady Miasta Krakowa dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę 

Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2018-2019 zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 446). 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XLVII/413/2018 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2019 zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 447). 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2018 zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 448). 

Projekt uchwały w sprawie podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w 2019 r. 

zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipika, Marek Golonka, Marzena Garzeł. 

Projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 

449). 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego przy ul. Jaxy Gryfity w Krakowie na następny okres (pismo znak: ML-10.7123. 

692.2018.AJ z 05.09.2018) zreferował Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji projekt został poddany pod głosowanie i uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 450). 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia uznania za zasługi w działalności społecznej na rzecz 

Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Magdalena Mardyła, Marzena Garzeł, Szczęsny Filipiak, Marek 

Golonka. 

Projekt został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 451). 

Ad. 5. 

Zarząd zapoznał się z następującą korespondencją: 

 pismo Marszałka Województwa Małopolskiego w sprawie rozpropagowania informacji 

o III edycji Budżetu Obywatelskiego Województwa Małopolskiego – zapoznano się; po 



otrzymaniu materiałów w wersji elektronicznej zostaną one umieszczone na stronie 

internetowej Dzielnicy, 

 Uchwała nr 01/2018 z dnia 14.09.2018 zarządu Kolejowego Klubu Wodnego 1929  

w sprawie poparcia wniosku o nadanie nazwy obiektowi miejskiemu – przyjęto do 

wiadomości. 

Ad. 6. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zrelacjonował swoje ustalenia z dyrektorem Muzeum 

Historii Fotografii oraz panią dyrektor centrum Kultury „Dworek Białoprądnicki”. 

Omówiony został również program wydarzenia. 

Ad. 5. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godzinie 19.45 zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący 

                                                                                 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek                                                         

            

      Szczęsny Filipiak 

 

 

 

 

 


